
Zápis z jednání školské rady dne 14. 10. 2019 

Přítomni: Z. Benešová, D. Hasíková, H. Kulihová, K. Pražáková, K. Rýznarová, M. Skalická, O. 

Štěch, Z. Vacková, V. Vacková 

Host: L. Jansa, ředitel ZŠ 

1. Ředitel představil Výroční zprávu školy za školní rok 2018/19.  

a. V tomto rámci proběhla diskuse o používání elektronických žákovských knížek. 

b. Zástupci rodičů ocenili slovní hodnocení žáků. 

2. Hlasování o Výroční zprávě: 9 – 0 – 0. 

3. Proběhla diskuse o možnosti a potřebě otevírat v příštím roce dvě první třídy. Ředitel 

v případě potřeby (tzn. počet dětí bude těsně pod hranicí otevření dvou tříd) osloví 

obec s žádostí o finanční podporu. 


